
Pagina 1 van 3 03
6.

 V
ra

ge
n 

O
pr

ui
m

ko
st

en
 n

a 
du

m
pi

ng
en

 d
ru

gs
af

va
l -

 S
. v

an
 

Li
nd

en
be

rg
-H

es
s 

(C
D

A)
 - 

 

 

Beste mevrouw Van Lindenberg,  
 
Op grond van artikel 42 van het Reglement van orde voor de vergaderingen en andere 
werkzaamheden van de raad van de gemeente Stichtse Vecht, zijn door u schriftelijke 
vragen gesteld over opruimkosten na dumpingen drugsafval. 
 
Voor de overzichtelijkheid worden de door u gestelde vragen herhaald. 
 
Vraag 1 
Bent u bekend met het bericht dat het kabinet de vergoeding van opruimkosten na 
dumpingen van drugsafval voor particulieren en overheden verruimt?  
 
Antwoord 1 
Het college is bekend met de verruiming van deze vergoeding. 
 
Vraag 2  
Hoe vaak is onze gemeente geconfronteerd met drugsdumpingen het afgelopen jaar en wat 
zijn hiervan de financiële consequenties geweest?  
 
Antwoord 2 
In Stichtse Vecht zijn in 2022 drie dumpingen van drugsafval geconstateerd. Het drugsafval 
is door de buitendienst van de gemeente en Recreatie Midden-Nederland opgeruimd. De 
gemeentelijke kosten van het opruimen van dit drugsafval worden gedekt binnen de 
bestaande begroting van het programma Fysiek. 
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Vraag 3  
Bent u het met het CDA eens dat het verontrustend is dat de huidige, oude subsidieregeling 
niet in alle gevallen de volledige kosten voor particulieren kon dekken voor het opruimen 
van drugsafval, dat door criminelen over de rug van onze inwoners gedumpt wordt in de 
natuur?  
 
Antwoord 3 
Het college is bekend met de oude subsidieregeling. Deze is onvoldoende toereikend 
gebleken om alle kosten te kunnen dekken.  
 
Vraag 4  
Vindt u het, net als het CDA, ook uitermate onrechtvaardig als onschuldige inwoners 
moeten opdraaien voor de kosten die gepaard gaan met het opruimen van drugsafval op 
hun grond?  
 
Antwoord 4 
Het is ongewenst dat onschuldige inwoners opdraaien voor de kosten van het opruimen van 
drugsafval.  
 
Vraag 5  
Wat is in onze gemeente bekend over het aantal gevallen waarin particulieren het opruimen 
van drugsafval uit eigen zak moesten betalen, omdat de subsidieregeling tekort schoot? 
Heeft u een actuele stand van zaken?  
 
Antwoord 5 
Tot op heden zijn er ons geen gevallen bekend waarbij particulieren het opruimen van 
drugsafval uit eigen zak moesten betalen, omdat de subsidieregeling tekort schoot. 
 
Vraag 6  
Welke maatregelen neemt onze gemeente om drugsdumpingen in de natuur tegen te gaan 
en het milieu te beschermen tegen bodemverontreiniging?  
 
Antwoord 6 
Het tegengaan van drugsdumpingen in de natuur is complex. Drugsdumpingen worden over 
het algemeen op afgelegen plekken en op ongewone tijdstippen gedaan. Het is daarom 
ingewikkeld om drugsdumpingen op heterdaad aan te treffen. Na het aantreffen van 
drugsdumpingen wordt het drugsafval zorgvuldig opgeruimd en wordt gecontroleerd of 
drugsafval in de bodem terecht is gekomen. Hierbij maken wij gebruik van de expertise van 
de Omgevingsdienst Regio Utrecht (ODRU). Daarnaast zetten wij in op preventie, het 
vergroten van de meldingsbereidheid en de publiek-private samenwerking in het 
buitengebied. 
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Vraag 7  
Wat zouden (Rijks)overheid en samenleving nog meer kunnen doen, waar onze gemeente 
mee geholpen is, als het gaat om de aanpak van drugscriminaliteit en het tegengaan van 
dumpingen van drugsafval? Wat hebt u concreet nodig?  
 
Antwoord 7 
De aanpak van drugscriminaliteit is ingebed in de aanpak van ondermijning in onze 
gemeente en krijgt hoge prioriteit. Het alert zijn op en melden van verdachte situaties en 
signalen van drugscriminaliteit cq. drugsdumpingen door zowel inwoners als professionals 
is zeer waardevol en draagt bij aan de aanpak. Zoals aangegeven in het antwoord op vraag 
6 is het daadwerkelijk tegengaan van drugsdumpingen ingewikkeld. 
 
Vraag 8  
Bent u ertoe bereid om boeren en andere grondeigenaren actief te wijzen op de 
mogelijkheden tot de ruimere vergoeding van de opruimkosten van drugsafval? Zo ja, op 
welke manier? Zo nee, waarom niet? 
 
Antwoord 8 
Het college deed dit al en blijft dit ook doen. Grondeigenaren die met drugsafval te maken 
krijgen, komen immers ook bij de gemeente in het vizier. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Overeenkomstig het door burgemeester en wethouders van Stichtse Vecht genomen 
besluit, 
 
 
Dorien van den Berg 
Directeur Domein Samen Leven 
 
 

Vindt u deze brief niet duidelijk? Laat het ons weten via info@stichtsevecht.nl 
If you don’t understand Dutch, please email us at info@stichtsevecht.nl 

mailto:info@stichtsevecht.nl
mailto:info@stichtsevecht.nl
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Raadsvragen 
Onderwerp 

 
Opruimkosten na dumpingen drugsafval 

Inleiding 
 
Eerder dit jaar heeft het CDA vragen gesteld die gerelateerd 
waren aan dumpingen van drugsafval (brown data). In het 
kader van de verruiming van de subsidieregeling 
drugsdumpingen (https://open.overheid.nl/repository/ronl-
33fee0548478ea8bb25e3eb9cd7222cb3238670b/1/pdf/tk-
opvolging-toezeggingen-en-moties-drugsbeleid.pdf) stelt het 
CDA nu nieuwe vragen.  

Vraag 1 
 
Bent u bekend met het bericht dat het kabinet de vergoeding 
van opruimkosten na dumpingen van drugsafval voor 
particulieren en overheden verruimt?  

Vraag 2 
 
Hoe vaak is onze gemeente geconfronteerd met 
drugsdumpingen het afgelopen jaar en wat zijn hiervan de 
financiële consequenties geweest?  

Vraag 3 
 
Bent u het met het CDA eens dat het verontrustend is dat de 
huidige, oude subsidieregeling niet in alle gevallen de 
volledige kosten voor particulieren kon dekken voor het 
opruimen van drugsafval, dat door criminelen over de rug 
van onze inwoners gedumpt wordt in de natuur?  

Vraag 4 
 
Vindt u het, net als het CDA, ook uitermate onrechtvaardig 
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als onschuldige inwoners moeten opdraaien voor de kosten 
die gepaard gaan met het opruimen van drugsafval op hun 
grond?  

Vraag 5 
 
Wat is in onze gemeente bekend over het aantal gevallen 
waarin particulieren het opruimen van drugsafval uit eigen 
zak moesten betalen, omdat de subsidieregeling tekort 
schoot? Heeft u een actuele stand van zaken?  

Vraag 6 
 
Welke maatregelen neemt onze gemeente om 
drugsdumpingen in de natuur tegen te gaan en het milieu te 
beschermen tegen bodemverontreiniging?  

Vraag 7 
 
Wat zouden (Rijks)overheid en samenleving nog meer 
kunnen doen, waar onze gemeente mee geholpen is, als het 
gaat om de aanpak van drugscriminaliteit en het tegengaan 
van dumpingen van drugsafval? Wat hebt u concreet nodig?  

Vraag 8 
 
Bent u ertoe bereid om boeren en andere grondeigenaren 
actief te wijzen op de mogelijkheden tot de ruimere 
vergoeding van de opruimkosten van drugsafval? Zo ja, op 
welke manier? Zo nee, waarom niet?  

    
   

   

Bijlagen 
Wil je een bijlage toevoegen 

 
nee 
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